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Ministrul Economiei: Trebuie sa fim pregatiti, sa avem un scenariu post-criza

Autoritatile trebuie sa fie pregatite, sa aiba un scenariu post-criza si  la asta se gândesc reprezentantii

Ministerului Economiei, în paralel cu  gestionarea situatiei de criza economica, a declarat ministrul de 

resort, Virgil Popescu, miercuri seara.

"Problema este ca trebuie sa fim pregatiti sa avem scenariul  post-criza. Criza va dura poate o luna, poate doua,

poate trei, si ne  vom descurca. Dar problema este ce vom face dupa si trebuie sa ne  pregatim de acum, sa nu

bâjbâim dupa terminarea crizei la ceea ce vom  face. Şi la asta ne gândim acum la Ministerul Economiei, în paralel

cu  gestionarea situatiei de criza economica. Sigur ca, daca criza va dura  mai mult de doua luni, atunci deficitul

bugetar se va accentua. Eu îl  estimez undeva în jur de 5% pentru doua luni, dupa care nu îl mai pot  estima. Dar,

indiferent care va fi deficitul, noi trebuie sa asiguram  finantare bugetului de stat, în asa fel încât sa avem grija de 

populatie, ca oamenii sa nu sufere, ca oamenii sa poata trai si sa poata  sa îsi desfasoare activitatea. (...) Este foarte

important ca în  momentul terminarii crizei economia sa reporneasca si economia nu poate  reporni decât cu

oameni, cu salariati", a spus Popescu, la Realitatea  Plus.

El a reiterat ca Guvernul lucreaza pe mai multe scenarii, cu mai multe pachete de masuri, pentru "a doza efortul".

"Lucram pe mai multe scenarii, lucram în a doza efortul. Nu vrem sa dam  de la început cât se poate da, pentru ca

nu stim cât va dura si de  aceea trebuie sa dozam efortul. De aceea am tot afirmat: a fost un prim  val de masuri, îl

mai corectam daca trebuie corectat, dupa care lucram  la un al doilea val de masuri, la un al treilea val de masuri

daca va fi  cazul, pentru ca trebuie sa fim pregatiti pentru absolut toate  scenariile. Nu stiu daca pâna acum vreun

Guvern a mai spus asa, ca  lucreaza si în perspectiva si se gândeste si la scenariul de a reporni  economia la finalul

crizei. Dar noi va spunem ca asta facem, la asta  lucram si lucram si cu institutiile internationale, cu Banca

Europeana  pentru Reconstructie si Dezvoltare, tocmai pentru a sti exact si a gasi  un scenariu pregatit pentru

România post criza", a explicat ministrul  Economiei, Energiei si Mediului de Afaceri.
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